

Title (en)

Manufacturing process of a putty joint between an insulator and armature and insulator assembly.

Title (de)

Verfahren zum Herstellen einer Kittverbindung zwischen einem Isolator und einer Armatur und Isolatoranordnung.

Title (fr)

Procédé de fabrication d'une liaison en mastic entre un isolateur et une armature et ensemble isolateur.

Publication

EP 0615259 A1 19940914 (DE)

Application

EP 93104011 A 19930312

Priority

EP 93104011 A 19930312

Abstract (en)

In order to produce the glued joint between the insulator (12) and the metal fitting (18), the glueing gap (22) is partially filled with a rapid-curing first glue compound (26). After this, the glueing gap (22) is completely filled with a slowly bonding, second glue compound (36). In consequence, the tool usage time is shortened and a fine-quality glued joint is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Herstellung der Kittverbindung zwischen dem Isolator (12) und der Metallarmatur (18) wird der Kittspalt (22) teilweise mit einer schnellhärtenden ersten Kittmasse (26) gefüllt. Danach wird der Kittspalt (22) mit einer langsam abbindenden, zweiten Kittmasse (36) vollständig ausgegossen. Dadurch wird die Belegzeit der Werkzeuge verkürzt und eine qualitativ hochstehende Kittverbindung erzielt. <IMAGE>

IPC 1-7

H01B 17/38

IPC 8 full level

H01B 17/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01B 17/38 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2445596 A2 19800725 - CERAVER
- [A] Week 8044, Derwent Publications Ltd., London, GB; AN 80-77730C & JP-A-55 119 317 (DENKI KAGAKU KOGYO) 14. September 1980

Cited by

US5985087A; CN109633315A; WO9624144A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0615259 A1 19940914; EP 0615259 B1 19960515; AT E138220 T1 19960615; DE 59302607 D1 19960620

DOCDB simple family (application)

EP 93104011 A 19930312; AT 93104011 T 19930312; DE 59302607 T 19930312